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تغییر و تحولات 
در کادرفنی چطور 

است؟ بعد از 
سال ها کار کردن با 

محمد ربیعی،  حالا 
قرار است با ساکت 

الهامی کار کنید. 
این تغییر،  برایتان 

سخت نیست؟
وقتی تغییر و تحول 
در مجموعه ای ایجاد 
می شود،  یک سری 
مشکلات به وجود 

می آید. آقای ساکت 
الهامی که تشریف 

آورد،  ایده دارد و 
فوق العاده خوب است. 

به طور حتم می تواند 
به تیم کمک کند که 

امیدوارم روند خوبی 
داشته باشیم. اگر 

بحث شخص خودم 
باشد،  باید بگویم من ۴ 

سال با آقای ربیعی کار 
کردم. البته قبل از آن با 
مربیان زیادی کار کرده 

بودم. آقای الهامی هم 
یکی از مربیان خیلی 

خوب لیگ ایران است 
و کارنامه مشخصی 

دارد. ۲ بار قهرمان جام 
حذفی شده که این 

نشان می دهد توانمند 
است. اگر ایده هایش 
را پیش ببریم فوتبال 

خوبی ارائه خواهیم 
داد و ان شاءالله نتیجه 

خواهیم گرفت.

ZOOM

در آینه لیگ
فوتبال ایران

آذرباد: با الهامی باید بهتر از 
فصل قبل نتیجه بگیریم

آنها که دست شان کوتاه است،  حاشیه می سازند

مظفری زاده: تراکتور 
30 فینال دارد

سعید مظفری زاده مدیر باشگاه 
ن  شد مشخص  با  ر  کتو ا تر
برنامه بازی های تیم ها در لیگ 
بیست وسوم، می گوید: »تمام 
تیم ها در طول یک فصل به صورت 
رفت و برگشت با همدیگر بازی 
خواهند کرد و بنابراین، ترتیب 
مسابقات برای ما چندان مهم 
نیست و در تمام بازی ها با تمام 
توان به میدان خواهیم رفت. تیمی 
که می خواهد در جمع مدعیان 
باشد، باید در تمامی بازی ها به 
دنبال کسب سه امتیاز باشد؛ 
البته با توجه به اینکه رسیدن به 
هماهنگی و انسجام پروسه زمان بر 
است، شاید عملکرد تیم ها در 
هفته های ابتدایی نشان دهنده 
و  قدرت واقعی شان نباشد.« ا
دامه می دهد:»همه چیز در  ا
تراکتور طبق برنامه  پیش می رود. 
ما ۳۰ فینال داریم و سعی می کنیم 
حداکثر امتیازات را کسب کنیم.«

شروع لیگ با سه 
امتیاز منفی برای 

شمس آذر
کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
رأی خود را درباره شکایت باشگاه 
ذر  یپا علیه باشگاه شمس آ سا
قزوین صادر کرد. در خصوص 
علیه  یپا  سا ه  شگا با یت  شکا
باشگاه شمس آذر قزوین مبنی 
بر استفاده از بازیکن غیرمجاز 
به نام سیدمجتبی حسینی در 
۹ مسابقه از مسابقات لیگ یک 
فوتبال کشور در فصل 14۰1-14۰2 
با این توضیح که بازیکن نامبرده 
ذر  با همکاری باشگاه شمس آ
قزوین از طریق جعل، تزویر و 
استفاده از سند مجعول ضمن 
فریب فدراسیون خود را به عنوان 
بازیکن مجاز معرفی و از این طریق 
در مسابقات شرکت کرده است، 
با توجه به بررسی و استعلامات 
صورت گرفته اعلام شد که ثبت 
نام بازیکن با کارت فاقد اصالت 
موصوف، اظهارات و دفاعیات 
بلاوجه بازیکن و همچنین باشگاه 
طرف شکایت و سایر قراین و 
امارات موجود در پرونده تخلفات 
ز  ا ده  ستفا ا بر  بی مبنی  نتسا ا
بازیکن غیرمجاز و نیز استفاده 
از کارت مجعول توسط باشگاه 
شمس آذر و بازیکن سیدمجتبی 
حسینی محرز و مسلم دانسته و 
با توجه به خاتمه فصل مسابقاتی 
لیگ دسته اول کشور در تاریخ 
با لحاظ خاتمه  ( 14۰2/۰۳/1۰
مسابقات جام حذفی و تعریف 
به عمل آمده در بند 1۶ از قسمت 
تعریف برخی اصطلاحات به کار 
رفته در مقررات نقل و انتقالات و 
تعیین وضعیت بازیکنان مصوب 
1۳۹۶( و تاریخ شکایت باشگاه 
شاکی که در تاریخ 14۰2/۰4/11 
صورت پذیرفته است، موضوع 
منطبق با قسمت اخیر بند ۵ ماده 
۶1 مقررات انضباطی مصوب 1۳۹۷ 
تشخیص و بر همین اساس در 
خصوص تخلف استفاده از سند 
مجعول توسط باشگاه و بازیکن 
مورد شکایت مستند به ماده 
۷۰ مقررات انضباطی به ترتیب 
باشگاه شمس آذر قزوین مستند 
به بند ۳ این مقرره به پرداخت 
۵۰۰ میلیون ریال  2 میلیارد و 
جریمه نقدی و بازیکن نیز به 
یک سال محرومیت از همراهی 
تیم و پرداخت مبلغ یک میلیارد 
ریال جریمه نقدی و در خصوص 
استفاده از بازیکن غیرمجاز نیز 
با لحاظ بازی بازیکن صرفاً در 
مقابل تیم شاکی در بازی مورخ 
14۰1/۰۷/2۶ باشگاه شمس آذر 
قزوین به کسر سه امتیاز بابت 
این بازی در مسابقات فصل بعد 
14۰2( در لیگ  این تیم )14۰۳-
برتر کشور و نیز به پرداخت مبلغ 
یک میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال 
جریمه نقدی و بازیکن نیز به یک 
سال محرومیت از همراهی تیم و 
پرداخت مبلغ ۵۰۰ میلیون ریال 

جریمه نقدی محکوم می شوند.

 zمصاحبه و خبر

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

 zسؤال و جواب

رضا دهقانی

با استقلال خوزستان بست

در ادامه روند نقل و انتقالات تیم فوتبال استقلال خوزستان، رضا دهقانی 
و حسن شوشتری به ترتیب بازیکنان فصل گذشته نفت مسجدسلیمان و 
سایپا با عقد قراردادی به عضویت این تیم درآمدند. استقلال خوزستان در 
حال حاضر با محمدی فر، کعبی، محکم کار، شوشــتری، دهقانی، زهیوی، 
طیبــی، خوشــکفا و گروســیان بــرای لیــگ بیست وســوم قــرارداد بســته و با 

بارانــی، آقایی پور، هلیچی، پورحمیدی و گوک تمدید قرارداد کرده اســت.

فرشاد احمدزاده

در اصفهان می ماند

هافبک تیم فوتبال ســپاهان که در فصل نقل  و انتقالات با پیشــنهاداتی مواجه 
شــده بود، با زردپوشــان اصفهانی ادامه خواهد داد. شــماره 25 ســپاهان که در 
شــهریور 1400 با قراردادی ســه ســاله به ســپاهان پیوســت، از جمله شــاگردان 
تأثیرگذار مورایس به شــمار می رود. پرداخت مالی منظم ســپاهان، امکانات و 
شرایط این باشگاه به همراه حضور در کورس قهرمانی و لزوم دریافت رضایت نامه 
برای انتقال به تیمی دیگر، عملاً پروژه جدایی احمدزاده را منتفی کرده اســت.

آرشا شکوری

هواداری شد

تنها چند روز بعد از درخشش آرشا شکوری، دروازه بان تیم فوتبال زیر 17 سال 
ایران، این بازیکن جوان و آینده دار با تیم هوادار به توافق رسید و از فصل آینده 
می تواند در لیگ برتر حضور داشته باشد. آرشا فرزند هادی شکوری، بازیکن 
سابق تیم های فوتبال پاس، ذوب آهن و استقلال است که در رقابت های 
مقدماتی جام جهانی زیر 17 سال جهان توانست با بازی های درخشانش به 

تیم برای رسیدن به مرحله نهایی جام جهانی کمک ویژه ای بکند. 

ن  پیتــا کا   ، ن یا جمشــید حمــد  ا
ســابق ســپاهان دربــاره وضعیــت 
ایــن تیــم در فصــل نقــل و انتقــالات 
می گویــد: »ســپاهان امســال در ســه 
جــام حضــور دارد. مــا هــم در رده 
باشــگاهی رقابت هــای فشــرده ای 
خواهیــم داشــت و هــم در رده 
ملــی مســابقات جــام ملت هــا و 
رقابت هــای انتخابــی المپیــک را 
پیــش رو داریــم. فشــار زیــاد خواهــد 
بــود و بــرای تیمــی کــه در ســه جبهــه 
می جنگــد،  خیلــی مهــم اســت. 
در فصــل گذشــته شــاید کمبــود 
مهاجــم باعــث شــد مورایــس از 

نورافکــن و احمــدزاده در خــط حملــه 
اســتفاده کنــد. اگــر دوباره این شــیوه 
را بخواهنــد پیــاده کننــد،  بــرای ایــن 
یــد.  تیــم معضــل بــه وجــود می آ
شــاید پهلــوان و نورافکــن یــک خــط 
ــازی کننــد. ممکــن اســت  ــر ب عقب ت
نورافکــن دوبــاره در دفــاع چــپ بــازی 
کنــد امــا زکی پــور فصــل گذشــته 
خیلــی خــوب بــود. شــاید امیــد در 
خــط هافبــک جــای ریگــی را پــر 
کنــد و در کنــار محمــد کریمــی زوج 
خوبــی را تشــکیل دهــد. او بــا اشــاره 
بــه جــذب عیســی آل کثیــر و تعــدد 
بازیکــن در خــط حملــه ایــن تیــم 

ــه ترافیــک  ــد: »در خــط حمل می گوی
وجــود دارد و بیــن مغانلــو،  اســدی،  
کاوه رضایــی و عیســی آل کثیــر یــک 
نفــر بایــد روی نیمکــت بنشــیند. 
احســاس مــن ایــن اســت از بیــن 
ایــن مهاجمــان یکــی از آنهــا مــی رود 
چــون در خــط حملــه تــوازن وجــود 
نــدارد و ترافیــک عجیبــی اســت. بــه 
هــر حــال مدیریــت ایــن بازیکنــان 
ســخت اســت. نمی توانیــد آل کثیــر 
را از پرســپولیس بیاوریــد و روی 
نیمکــت بگذاریــد. او در چنــد هفتــه 
آخر فصل گذشــته برای پرســپولیس 
تعیین کننــده بــود. اســتنباطم ایــن 

اســت کــه پرســپولیس عیســی را 
نمی خواســت. نگه داشــتن او از نگه 
داشــتن بیرانونــد،  کنعانــی زادگان و 
ســرلک ســخت تر نبــود. بــه نظــر 
مــن یــک نقل وانتقــال خیلــی مهــم 
در خــط حملــه پرســپولیس هنــوز 
مانــده اســت. شــاید جــذب یکــی از 
لژیونرهــا در دســتور کارشــان قــرار 
بگیــرد و هــر آن ممکــن اســت چنیــن 

اتفاقــی رخ دهــد.« 
نیــن جدیــد لیــگ  ا ره قو و دربــا ا
ت  تصمیمــا «  : یــد می گو تــر  بر
غیرکارشناســانه فدراســیون فوتبــال 
باعــث جدایــی  برخــی بازیکنــان از 

جملــه بازیکنــان خــوب ســپاهان 
شــد. هیــچ جــای دنیــا ۵۰،  ۶۰ بازیکــن 
را از ســطح اول یــک لیــگ کنــار 
نمی گــذارد. ســهمیه بزرگســالان 
را کــم کردنــد و ســهمیه بازیکنــان 
ــد کــه باعــث  ــان را بیشــتر کردن جوان
شــد بازیکنــان زیــادی بیــرون بمانند. 
جلال الدیــن علــی محمــدی فصــل 
بــدی نداشــت و علی نــژاد هــم بد نبود 
امــا یــک نفــر بایــد قربانــی می شــد. 
علی نــژاد اســم بزرگــی نداشــت امــا 
شــاید از چنــد خریــد جدیــد ســپاهان 
بهتــر بــود. او بــه هــر تیمــی کــه بــرود 

تأثیرگــذار خواهــد بــود.«

جمشیدیان: پرسپولیس آل کثیر را نمی خواست

 zنقل قول

فصل گذشته یک سری کری خوانی 
بین ساکت الهامی و مس رفسنجان 
وجود داشت که حاشیه های زیادی به 
وجود آورد. با توجه به این مسأله اصلاً 
تصور نمی شد الهامی در فصل بعد 
هدایت همان تیم مقابل را به عهده 
بگیرد اما این اتفاق افتاد. با این شرایط،  
یک سری از پیج های هواداری علیه 
سرمربی جدید مس رفسنجان شدند و 
در مقابل تعداد دیگری به حمایت از او 
پرداختند. این مسأله حالا حاشیه های 
زیادی در فضای مجازی به وجود آورد 
که شاید خیلی ها را نگران کند. محسن 
آذرباد کاپیتان مس رفسنجان که قرار 
است فصل آینده هم با این تیم ادامه 
دهد،  در رابطه با شرایط تیم،  اردوی 
ارمنستان،  کری های به وجود آمده و... 

صحبت می کند.
    

اردوی ارمنستان چطور است؟
ما قبل از اردوی ارمنستان یک اردوی 
چند روزه در سرچشمه داشتیم و بعد 
از آن از پنجشنبه شب به ایروان آمدیم 
و تا چهارشنبه در اینجا اردو داریم که 
2 بازی دوستانه انجام دادیم. اردوی 
خیلی خوبی است. یک بازی با تیم 
پنجم لیگ ارمنستان داشتیم که خیلی 
خوب بود. یک بازی هم با تیم هشتم 

انجام دادیم که بازی های خوبی بود.
قراردادت با مس رفسنجان تمام 
شده بود و تمدید کردی یا اینکه 

همچنان ادامه داشت؟
تمام نشده. یک سال قرارداد دارم 
اما بند فسخ در آن وجود دارد و 
می توانستم جدا شوم اما حرفه ای 
هستم و باید در تمرینات حضور 
پیدا کنم. به احتمال خیلی زیاد هم 

می مانم.
یعنی اگر پیشنهاد خوب داشته 
باشی ممکن است جدا شوی؟

بستگی دارد اما بعید است دیگر جا 
به جا شوم. پیشنهاد داشتم اما زیاد 
خوب نبود و ترجیح دادم در مس 

رفسنجان بمانم.

هدف مس رفسنجان برای فصل 
آینده مشخص است؟

در مورد هدف تیم،  خیلی مشخص 
صحبت نکردیم اما با توجه به اینکه 
فصل گذشته پنجم شدیم،  توقعات 
نیم تیمی  رم بتوا میدوا بالاست. ا
قدرتمندتر از سال گذشته جمع شود 
و بتوانیم حرف های زیادی برای گفتن 

داشته باشیم.
و  قرعه کشی لیگ.

به نظر من قرعه بدی نیست ولی 
صددرصد هر بازی برای خودش سخت 
است. در لیگ برتر تیمی نمی آید وقت 
تلف کند. همه برنامه ریزی دارند و آنالیز 
می کنند. من فکر می کنم لیگ امسال 

جذاب خواهد بود.
بازی اول مس رفسنجان با هوادار 

است. تیمی که فصل گذشته 
ساکت الهامی هدایت آن را به 

عهده داشت.
خب به نظر من تیم عوض شده و 
همه چیز تغییر کرده. نفرات جدید 
اضافه شدند و نمی شود راجع به آن 

صحبت کرد.
تغییرات در کادرفنی مس 

رفسنجان یک سری حواشی به 
دنبال داشت. الان 2 صفحه 

اینستاگرامی با نام مس 
رفسنجان فعال هستند که یکی 
منتقد ساکت الهامی و طرفدار 

محمد ربیعی است و دیگری 
برعکس. این حواشی به تیم تان 

ضربه نمی زند؟
به نظر من اینجوری نبوده و در واقع 
کسانی حواشی درست می کنند که 
دست شان از تیم کوتاه است. من 
خودم 2 بار با آقای الهامی صحبت کردم 
و چنین چیزی نیست. به هر حال در 

فوتبال کری زیاد است.
اما اینکه به مس رفسنجان گفته 
بود پیرزن هستند،  همه دیدند...

این مسأله داستانش بسیار مفصل 
است. در فوتبال کری فوتبالی وجود 
دارد و خیلی ها از این جمله آقای الهامی 
سوءاستفاده کردند تا به اصطلاح 
هیجان بدهند و رسانه ای کنند. در 
حالی که واقعیت اینطور نبود. آقای 
الهامی 2 سال در مس کرمان کار کرد 
و مردم نجیب استان را می شناسد. 
حالا هم تلاش می کند بهترین اتفاقات 

بیفتد.
اینکه گفتید بحث مفصل است،  

توضیح نمی دهی؟
قبل از اینکه فیلم را کات کنند،  یک 
قای  سری کری خوانده بودند که آ
الهامی جواب آنها را داد اما فیلم کات 
شد و فقط همین یک تکه را در رسانه ها 
پخش کردند. در واقع چنین چیزی 

نیست.
اما در ادامه،  مهرداد رضایی وقتی 
به هوادار گل زد،  در پاسخ به این 

جمله ساکت الهامی،  در شادی 
گل به شکل پیرزن ها راه رفت...

دقیقاً همین بحث فوتبالی و کری خوانی 
قای  است. مهرداد رضایی هم با آ
الهامی صحبت کرد و خصومتی وجود 
ندارد. یک جو فوتبالی بود که فوتبالی 

هم حل شد.
مهرداد رضایی در تیم حضور 

دارد؟
بله،  رضایی جزو مهره های تأثیرگذار 

است.
پس حاشیه ای وجود ندارد؟

حاشیه ها همیشه بوده و این مسأله 
هم زیاد خاص و نگران کننده نیست.
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